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tájékoztató a Képviselő-testület
április 12-i testületi üléséről 

véleményezést követően, a beérkezett vélemények 
ismertetése után a Képviselő-testület döntött annak el-
fogadásáról. A véleményezéssel kapcsolatos dokumen-
tációt a Képviselő-testületi határozattal együtt végső 
szakmai véleményezésre meg kell küldeni az állami 
főépítész hatáskörében eljáró megyei kormányhivatal-
nak. Erre az időszakra főépítészt kell megbízni, aki az 
egyszerűsített HÉSZ módosítási eljárást annak elfoga-
dásáig „levezényli”. A Képviselő-testület 2016. március 
21-i rendkívüli testületi ülésén úgy határozott, hogy 
Varga Tamást bízza meg a főépítészi teendők ellátásá-
val. Az állami főépítésszel történt személyes egyeztetés 
során derült ki, hogy Varga Tamás jelenleg ezt a fel-
adatot nem láthatja el, ezért a testület 52/2016.(III.21.) 
számú határozatát, – amelyben Varga Tamást bízta 
meg a főépítészi feladatok ellátásával – hatályon kívül 
helyezte. Egyidejűleg arról is döntött, hogy az Általános 
Iskola bővítése kapcsán lefolytatandó egyszerűsített 
HÉSZ módosítási eljárás kapcsán felmerülő főépítész 
feladatokkal urr Gábor okleveles építészmérnököt bíz-
za meg bruttó 40.000,-Ft értékben, mely összeg az Ön-
kormányzat 2016. évi költségvetésének dologi kiadásai 
terhére kerül kifizetésre.
GEsZTENYEFáK PERmETEZÉsE
Az előterjesztés a gesztenyefák 2016. permetezési 
programjára tett javaslatot. A Képviselő-testület úgy 
döntött, hogy csupán az idei első permetezést rende-
li meg és szakértői véleményt kér arra vonatkozóan, 
hogy milyen további vegyszeres védekezést javasolnak 
az év hátlevő részére. A testület úgy határozott, hogy 
a gesztenyefák 2016. évi első permetezésével a Combi 
Kft-t bízza meg 375.840,- Ft értékben.
KARBANTARTásI sZERZŐDÉs AZ ÖNKORmáNYZAT 
KLÍmABERENDEZÉsEINEK KARBANTARTásáRA
2014-ben megvalósult a Polgármesteri Hivatal és az 
Orvosi Rendelő klimatizálása.  Tekintettel arra, hogy a 
MEDIPRONTO Kórháztechnikai Szolgáltató és Keres-
kedelmi Kft. végezte a kivitelezési munkálatokat, to-
vábbá 2015-ben is ez a társaság adta a legkedvezőbb 
ajánlatot, továbbá a 2016-os karbantartási munkálatok 
elvégzését a 2015. évi áron vállalja a testület úgy ha-
tározott, hogy az intézmények klímaberendezéseinek 
2016. évi karbantartására az ajánlattevővel köt szer-
ződést, melyhez 200.000,-Ft + ÁFA összeget biztosít a 
2016. évi költségvetés működési kiadásai terhére.
mOZGásKORLáTOZÓ PARKOLÓ áTÉPÍTÉsE
A mozgáskorlátozott parkoló átépítésére vonatkozó 
döntést a Képviselő-testület elnapolta azzal, hogy a kö-
vetkező bizottsági, illetve testületi ülésre az előterjesz-
tés az elhangzott módosító javaslatoknak megfelelően 
kerüljön átdolgozásra.
KÉZILABDAPáLYA FELFEsTÉsE
Az előterjesztés kapcsán a Képviselő-testület úgy ha-
tározott, hogy a kézilabda pálya felfestésével az Út-Őr 
Forgalomtechnikai Kkt.- t bízza meg, melyhez 45.000,- 
Ft + ÁFA összeget biztosít a 2016. évi költségvetés do-
logi kiadásai terhére. 
NYáRI NAPKÖZIs TáBOR ELŐKÉsZÍTÉsE 
Az elmúlt években nagy segítséget jelentett több isko-
láskorú gyermek szüleinek a hosszú nyári szünet alatt 
a gyermekek elhelyezésében a nyári napközis tábor. 
A Képviselő-testület az előterjesztést megvitatta és 
úgy határozott, hogy 2016-ban nyári napközis tábort 
szervez a június 20. és augusztus 19. között időszakra 
(kivéve a július 18-tól 22-ig terjedő időszakot). A tábor 
helyszíne a Közösségi Ház.  A Képviselő-testület a je-
lentkezési határidő lejártát 2016. május 31. napjában, a 
tábor díját 7.000,-Ft+ étkezés/fő /hét díjban állapította 

AZ ÖNKORmáNYZATNáL VÉGZETT 2015. ÉVI BELsŐ 
ELLENŐRZÉsRŐL sZÓLÓ jELENTÉs mEGVITATásA 
A Képviselő-testület az Önkormányzat és Intézményei 
2015. évi belső ellenőrzésével a Q/M Consult Tanács-
adó Kft-t bízta meg. A testület az elkészített belső 
ellenőrzési jelentést és az annak nyomán elkészített 
intézkedési tervet megvitatta, végezetül az elhangzott 
javaslatokkal és kiegészítésekkel együtt egyhangúlag 
elfogadta.
BORÓKA uTCAI BÉRLAKásOK sZELLŐZÉsÉNEK És 
sZIGETELÉsÉNEK mŰsZAKI mEGOLDásA
A Boróka utcai önkormányzat bérlakások szellőzésé-
nek és szigetelésének megoldása több testületi ülésen 
napirendre került. Varga Tamás helyi építész javaslata 
alapján a probléma komplex kezelését az Önkormány-
zat négy lépésben kívánja megvalósítani, mely alapján 
elsőként az épület tetőszerkezetébe szellőzőcserepek 
kerültek beépítésre.
A napirend kapcsán benyújtott előterjesztést a Kép-
viselő-testület megvitatta és úgy határozott, hogy a 
Herceghalom Boróka utca 22–26. szám alatti bérlaká-
sok padlásterében 10 cm vastag tekercses üveggyapot 
hőszigetelő anyag kerül elhelyezésre. A testület a hő-
szigetelő anyagok beszerzéséhez 456.000,-Ft keretösz-
szeget biztosít a 2016. évi költségvetés általános tarta-
lékkerete terhére.
LAKOssáGI VÍZ-És CsATORNAsZOLGáLTATás Tá-
mOGATás IGÉNYLÉsE 
Megjelent a Magyarország 2016. évi központi költség-
vetéséről szóló 2015. évi C. törvényben foglaltak szerin-
ti, a lakossági víz- és csatornaszolgáltatás támogatására 
kiírt pályázat. A pályázat keretében a települési önkor-
mányzatok, illetve gesztor önkormányzatok vissza nem 
térítendő költségvetési támogatást igényelhetnek a la-
kossági közműves ivóvízellátás, szennyvízelvezetés és- 
tisztítás szolgáltatásának támogatására. A támogatási 
kérelem benyújtását a Képviselő-testület egyhangúlag 
támogatta.
ERŐsÍTŐ BERENDEZÉs CsERÉjE A mIKROVOKs 
RENDsZERBEN
A napirend kapcsán a Képviselő-testülete úgy hatá-
rozott, hogy a MikroVoks rendszer meghibásodott 
hangrögzítő berendezése helyett újat vásárol, melyhez 
bruttó 115.000,-Ft keretösszeget biztosít a 2016. évi 
költségvetés dologi kiadásai terhére.
AZ áLTALáNOs IsKOLáBAN DOLGOZÓ PEDAGÓGu-
sOK PEDAGÓGus NAPI juTALmAZásA
Czinege jánosné, a Humán és Környezetvédelmi Bi-
zottság elnöke előterjesztést nyújtott be az Általános 
Iskolában dolgozó pedagógusok pedagógus napi ju-
talmazása tárgyában. A napirend kapcsán a Képviselő-
testület úgy határozott, hogy pedagógus nap alkalmá-
ból megjutalmazza az Általános Iskola pedagógusait 
és az intézmény technikai dolgozóit, melyhez bruttó 
30.000,-Ft/fő keretösszeget biztosít a 2016. évi költség-
vetés általános tartalékkerete terhére.
FŐÉPÍTÉsZ mEGBÍZásA AZ áLTALáNOs IsKOLáVAL 
KAPCsOLATOs EGYsZERŰsÍTETT HÉsZ mÓDOsÍTá-
sI ELjáRás LEFOLYTATásáNAK IDEjÉRE
„Herceghalom Község Helyi Építési Szabályzatának mó-
dosítása az általános iskola Herceghalom 42 hrsz. terü-
letére” című terv államigazgatási egyeztetési eljárása 
a törvényi előírásoknak megfelelő egyszerűsített eljá-
rás keretében lezajlott. Párhuzamosan Herceghalom 
Község Önkormányzat Képviselő-testületének a „Part-
nerségi egyeztetés szabályairól” szóló 19/2016.(II.09.) 
számú határozata szerinti ún. partnerségi egyeztetése 
is megtörtént. A tervmódosítással kapcsolatban, a 

EGY talÁlKoZó marGóJÁra
Május 7-én 14 órakor Herceghalom lakossága hivatalos 
volt a Kulturális Egyházi Központban meghirdetett ta-
lálkozóra.
Nem kívánok azzal foglalkozni, hogy az összejövetel 
„falugyűlés” volt-e, vagy nem, ezt majd a hozzáértők 
eldöntik. 
Rövid statisztika. Az összejövetelt Kiss szilárd a „Her-
ceghalom cenzúra nélkül” cset-csoportjának fenntartó-
ja szervezte. A csoportot kb. 200 fő jegyzi. Az összejöve-
telen 22 fő vett részt, a rendszeresen kommentezők kö-
zül összesen 3 fő volt jelen, valamint részt vettek olya-
nok is, akik ritkábban, de szoktak írni a csoportban.
A szervező célja – bevallása szerint – az volt, hogy az 
emberek üljek le egymással szembe és kötetlen formá-
ban beszéljék meg, tárgyalják ki azokat az ügyes bajos 
dolgokat, melyek ma a község életében jelen vannak. A 
cset oldalon érkezett 15 téma, melyekről már az elején 
kiderült, hogy megvitatásukra két óra nem elegendő. 
Az első téma a volt fogorvos elmenetelével kapcsolat-
ban vetődött fel. Kiss szilárd kifejtette álláspontját a 
doktornő szerződésének felmondásával, illetve „elen-
gedésével” kapcsolatban. Szóba került, hogy már elő-
relépés történt az új fogorvos alkalmazása érdekében. 
A téma zárásaként Kiss szilárd elnézést kért azoktól, 
akiknek kellemetlensége adódott a fogorvosi praxis 
megszűnése miatt. 
Lányi István információ hiányra panaszkodott. Jónak 
látná, ha a képviselői fogadóórák működnének a tele-
pülésen. Arról is szólt, hogy az állampolgárokat érintő 
alapvető jogokról és kötelezettségekről legalább ne-
gyedévenként ismeretterjesztő előadásokat kellene 
rendezni Herceghalomban. 
Varga miklós hozzászólásában kifejtette, hogy bármi-
ről is folyik a vita, az alapvető probléma – ahová min-
den vita végén eljutnak a vitázók –, a polgármester 
személye és a Képviselő-testület állapota. Minden vita 
alap problémája az információk hiánya, a jogi ismere-
tek hiánya, a kommunikáció hiánya, a koncepciónélkü-
liség, stratégiai elképzelések hiánya és, hogy nincs pár-
beszéd a lakossággal. Mit lehet tenni a jövőért, hogyan 
tovább? – vetődött fel a kérdés. 
Hunya Krisztina arról beszélt, hogy 3 képviselő szeret-
né, ha a polgármester távozna a posztjáról. Azok nin-
csenek itt, akik ennek ellene vannak. Ha valakinek vol-
na korszakalkotó ötlete a polgármester felállítására, 
azt boldogan végrehajtanák – mondta képviselő asz-
szony. 
Ezt követően elhangoztak javaslatok, különböző felve-
tések, mint pl. népszavazás, tüntetés, aláírásgyűjtés. A 
kötetlen vita során több személyt is bíráltak a felszóla-
lók.
Összességében a beszélgetést a nyugodt hangvétel 
jellemezte. Személyeskedésre – egy két kivételtől elte-
kintve – nem került sor. A hozzászólások során több-
ször is felmerült, hogy a lakosságnak nagyon kevés, 
vagy téves ismeretei vannak a településen történtek-
ről. (Legalább is a jelenlévő 22 fő vonatkozásában.)
Egy óra elteltével kicsit parttalanná kezdett válni a be-
szélgetés. Előjött sok egyéni sérelem, amelyről kide-
rült, hogy másokat is foglalkoztat az adott téma. Ezek a 
témák jórészt a Képviselő-testület felállásához, illetve 
az azt ellenző képviselőkhöz köthetők. Téma volt a Pol-
gármester szabadság megváltásával kapcsolatos ügy, 
valamint a Sándor udvarban kilátásba helyezett kocs-
ma és a fakivágás ügye is, melyről hosszasan vitáztak a 
résztvevők.
Összességében elmondható, hogy az összejövetel any-
nyiban teljesítette célját, hogy a résztvevők körül ülték 
az asztalt és normális hangvételben beszélgettek, vi-
táztak azokról a kérdésekről, amelyek foglalkoztatják a 
falu lakosságát. Azokat is feltehetően, akik távolmarad-
tak ezen a napon.

Szabó György
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költségvetésének dologi kiadásai terhére. A napirend 
tárgyalása kapcsán a Képviselő-testület módosította 
37/2016.( III.03.) számú határozatát is.
A ZsámBÉKI mEDENCE IDEGENFORGALmI EGYEsÜ-
LET mEGKEREsÉsE
A Zsámbéki-medence Idegenforgalmi Egyesület azzal 
kereste meg Önkormányzatunkat, hogy a 2014–2015. 
évi elmaradt, illetve a 2016. évi tagdíjfizetési kötelezett-
ségének nem tett eleget. A felhívás szerint amennyiben 
8 napon belül tagdíjfizetési kötelezettségünknek nem 
teszünk eleget, tagi jogviszonyunkat megszüntetik. A 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az eddig kelet-
kezett tagdíjhátralékot kiegyenlíti, a tagság fenntartá-
sáról a testület a későbbiekben határoz.
EGYEBEK NAPIREND KERETÉBEN sZÜLETETT HATá-
ROZATOK
A LOVAsÍjásZ CÍmŰ FILm BEmuTATásA
Czinege jánosné, a Humán és Környezetvédelmi Bi-
zottság elnökének indítványára a Képviselő-testület 
úgy határozott, hogy a Lovasíjász című film bemuta-
tatását 50.000 Ft összeggel támogatja, mely összeg az 
Önkormányzat 2016. évi költségvetés általános tarta-
lékkerete terhére kerül kifizetésre. 

ben ugyancsak nagy a gaz, több cserje, bokor elszáradt. 
Beszélt a temető üzemeltetőjével, aki ígéretet tett arra, 
hogy a temetői állapotokat rendbe hozzák.
Azt is elmondta, hogy elkészült Pál Gábor és a Jegyző 
asszony közreműködésével a karbantartó személyzet 
munkarendje, kvázi munkaköri leírása. A jegyzői jóvá-
hagyást követően ezt a karbantartók megkapják. Pol-
gármesteri felhatalmazás alapján a munkák ellenőrzé-
se makay István feladata lesz.
Arról szólt még, hogy a műfüves pályát igénybe vették 
és a diákok már használják. Sajnálatosan a pályán üveg-
szilánkokat találtak a gyerekek. Ismertté vált, hogy az 
egyik fényszóró üvegje összetört. Elképzelhető, hogy a 
szilánkok onnan származtak.
A következő felszólaló szendrei Bence képviselő úr 
volt, aki elsősorban a település képéről szólt. A szelek-
tív gyűjtők környezete botrányosan néz ki, ezzel vala-
mit kezdeni kellene- kezdte hozzászólását képviselő úr. 
Sajnálatos, hogy sokszor nem is a helyi lakosok okozzák 
ezt a felfordulást, hanem a sötétedés után idegenek 
gépkocsiból pakolják ki a szemetet. A szelektív gyűjtők-
kel kapcsolatban megemlítette, hogy talán a térfigyelő 
kamerák kihelyezése megoldás lenne.  (Ez a probléma 
már időközben megoldódott, mert a gyűjtő szigeteket 

ÖKONAP AZ áLTALáNOs IsKOLáBAN
Erdősi László polgármester javaslatára a Képviselő-
testület úgy határozott, hogy a Herceghalmi Általános 
Iskola „ÖKONAP” programjának megvalósítását 70.000 Ft 
összeggel támogatja, mely összeg a 2016. évi költség-
vetés dologi kiadásai terhére kerül kifizetésre.
RÉsZVÉTEL „BÜsZKEsÉGPONTOK” LÉTREHOZásá-
RA KIÍRT PáLYáZATON
Csizmadia Zsuzsanna, a Pénzügyi és Településfejlesz-
tési Bizottság elnöke javaslatára a Képviselő-testület 
úgy döntött, hogy részt vesz az1956-os forradalom és 
szabadságharc, valamint a kapcsolódó történelmi ese-
ményeknek emléket állító emlékpontok létrehozására 
kiírt pályázaton. A testület a képviselői indítványt egy-
hangúlag támogatta.
DIABÉTEsZ KLuB LÉTREHOZásA
Czinege jánosné, a Humán és Környezetvédelmi Bi-
zottság elnöke javaslatára a Képviselő-testület elviek-
ben támogatta a településen létrehozandó Diabétesz 
Klub megalakulását, egyidejűleg felkérte az előterjesz-
tőt, hogy a klub programját a következő bizottsági és 
testületi ülésre készítse elő.

Dr. Kovács Judit jegyző

a Depónia Kft. megszünteti. 
Szerk.)
Egyre több a kutyapiszok 
– folytatta hozzászólását a 
képviselő úr. Javasolta, hogy 
speciális kutya-piszok gyűjtő 
kukákat helyezzen ki a hi-
vatal több helyre a faluban. 
Mivel ez veszélyes hulladék, 
az elszállítás bonyolult kérdés 
– tette hozzá Jegyző asszony. 
Azzal folytatta, hogy viszont 
játszóterek környékéről ki kel-
lene tiltani a kutyákat. 
A játszótéri homokozókban a homokcserét hamarosan 
végrehatják – tette hozzá Erdősi László.
Erdősi László arról tájékoztatta a képviselőket, hogy a 
következő napokban meghallgatásra jön egy közterü-
let felügyelő.
További hozzászólás nem lévén az ülés zárt ülés kere-
tében folytatódott.

Az „önkormányzati TV” oldalon lévő
hanganyag alapján:   Szabó György

meg. A szociális rászorultságról és annak mértékéről a 
Humán és Környezetvédelmi Bizottság egyedi elbírá-
lás alapján dönt. A képviselő-testület a nyári napközis 
tábor költségeire 1.100.000,-Ft-ot biztosít 2016. évi 
költségvetése terhére. Az előterjesztést a testület egy-
hangúlag elfogadta.
FELsŐOKTATásI ÖsZTÖNDÍj RENDsZER áTALAKÍ-
TásA, A RENDELET-TERVEZET mEGVITATásA
A felsőfokú oktatási intézményben tanuló herceg-
halomi fiatalok részére nyújtandó ösztöndíj alapításáról 
szóló 4/2009. (II.10.) számú helyi rendelet módosításra 
Szendrei Bence képviselő nyújtott be előterjesztést, 
amely alapján a rendelet több szakasza módosult, il-
letve kiegészítésre került. A Herceghalomi Hírmondó 
következő számában olvashatják – a módosított ren-
delet alapján összeállított – 2016/17-es tanévre szóló 
pályázati kiírást.
A FOGORVOsI PáLYáZAT KIÍRásáNAK ELŐKÉsZÍTÉsE
A Képviselő-testület úgy határozott, hogy a megüre-
sedett fogorvosi praxisra kiírt pályázatot a Hercegha-
lomi Hírmondó mellett az Egészségügyi Közlönyben 
is közzéteszi. A praxis hirdetésének költségeire a testü-
let 100.000,-Ft keretösszeget hagyott jóvá a 2016. évi 

Az egyebekben elsőként Czinege jánosné kért szót.
Elmondta, hogy örvendetes dolog, hogy a füvet rend-
szeresen nyírják, de a lenyírt fű majd mindenhol ottma-
rad, beterít járdát, ösvényt. Kitért arra is, hogy a „Mél-
tóság mezeje” körül magasan kinőtt a gaz. Ugyancsak 
rendkívül gazos a Cooppal szembeni ágyás.
Ezek rendbehozatalát kérte.
A következő felszólaló makay István alpolgármester 
volt. A könyvtár és a KEK működésével kapcsolatban 
elmondta, hogy problémát jelent a működés során az, 
hogy a projektor a könyvtárban van. Így amikor a KEK-
ben kellene és a könyvtár még nincs nyitva, ez a kérdés 
nehezen oldható meg. Javasolta, hogy a projektor a 
KEK-ben legyen elhelyezve és a könyvtár vigye el on-
nan, amikor szükség van rá.
Alpolgármester úr arról tájékoztatta a jelenlévőket, 
hogy valószínű egy kavics felverődés okán, a könyvtár 
ajtaján két olyan sérülés látszik, ami a gépjárművek 
szélvédőjén keletkezik egy kavics felverődés után.
Elmondta, hogy a Költészet Napja alkalmából a könyv-
tárban színvonalas műsort láthattak az érdeklődők. 
Sokan elmondták, hogy nem is tudtak róla. Alpolgár-
mester úr a hathatósabb tájékoztatást szorgalmazta.
Ezt követően arra hívta fel a figyelmet, hogy a temető-

tájékoztató a Képviselő-testület április 12-i testületi
ülésének egyebek napirendjében elhangzottakról

tisztelt Polgármester úr!
Telefonbeszélgetésünkre hivatkozva a szelektív szigetek megszüntetésé-
vel kapcsolatban az alábbiakról tájékoztatom.
A 2012. évi CLXXXV. „A hulladékról” szóló törvény előírásokat tartalmaz az 
ingatlantulajdonosokra, az önkormányzatra, valamint a közszolgáltatást 
végző társaságokra is az elkülönített gyűjtést illetően. A 385/2014. (XII. 
31.) Korm. rendelet értelmében 2015. január elsejétől kötelezően házhoz 
menő jelleggel kell elvégezni az elkülönített hulladékgyűjtést, melyet 
társaságunk már 2013. óta végez. Tapasztalataink alapján egyre többen 
használják ezt a gyűjtési módot, amely a lakosság számára kedvezőbbé 
teszi az elkülönített hulladék gyűjtését a korábban alkalmazott szelektív 
szigetes gyűjtéshez képest. 

Tekintettel arra, hogy mind a jogszabályi, mind a gazdasági indokok 
egyetlen gyűjtési mód alkalmazását támasztják alá, a szelektív szigetes 
gyűjtés július 1-től megszüntetésre kerül. A szigetek megszüntetését kö-
vetően véget érhet az illegális hulladék elhelyezés a szigetek körül, mely 
sajnos sok településen negatív tapasztalat volt a korábbi időszakban. mi-
vel a házhoz menő elkülönített gyűjtés során az üveg frakció nem gyűjt-
hető zsákba, annak gyűjtésére 1 db üveggyűjtő edényeztet továbbra is 
fenntartunk a korábbi helyeken. Amennyiben észrevételük, kérdésük van, 
kérjük, jelezzék ügyintézőnknek a czentar.otto@deponia.hu e-mail címre.

Együttműködésüket köszönjük! Depónia Kft.

a Depónia Kft. levele a szelektív hulladékgyűjtő szigetek megszüntetésével kapcsolatban
2016. április 22-i keltezéssel Herceghalom Község Polgármesteri Hivatala levelet kapott steigerwald Tibor ügyvezető igazgatótól, melynek témája a 
községben telepített szelektív hulladékgyűjtő szigetem megszüntetése. Az április 28-án érkezett levél tartalma, hogy a szigeteket július 1-től a Depónia 
Kft. megszünteti és kizárólag házhoz menő szelektív gyűjtést folytatnak. A szigeteken 1 db üveggyűjtő konténert hagynak.

Kutyapiszok gyűjtőedény
Tapolcán. Fotózta Sz.Gy.
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Közlönyben történő meghirdetéséről is. A 
hirdetés várhatóan május 4 és 11 között fog 
megjelenni, így az új fogorvos személyének 
kiválasztásáról várhatóan a június 7-i ülésén 
dönthet majd a testület. 2016. április 12-én 
Dr. szetkereszty Leonóra fogorvos felkereste 
az Önkormányzatot a fogorvosi praxis ellátása 
ügyében. Dr. Kovács judit jegyző egyeztető 
tárgyalásokat kezdeményezett a Pest Megyei 
Kormányhivatal Érdi Járási Hivatala Nép-
egészségügyi Osztályával, illetve az Budapest 
Főváros Kormányhivatal Egészségbiztosítási 
Főosztálya munkatársával a szerződéskötés 
lehetőségéről. A hatóságokkal történt egyez-
tetés után az előkészített szerződést a testület 
elé terjesztette. A testület meghallgatta az 
ülésen megjelent Dr. szentkereszty Leonóra 
fogorvost, végül úgy határozott, hogy a fogá-
szati ellátásra irányuló helyettesítési szerző-
dés tervezetének megvitatását a többi pályá-
zat beérkezéséig elnapolja.

mának ismerete szükséges a megfelelő per-
irat elkészítéséhez.

szendrei Bence jelezte, hogy a használt ruha 
konténer körül áldatlan állapotok vannak. Már 
az előző ülésen kérte a testület a konténerek 
rendberakását. 
Arról beszélt a továbbiakban, hogy a kiserdő 
területén 30–40 cm-es a fű. Senki nem vágja. 
A padok megrongálódtak. Kéri a Polgármes-
ter urat, hogy hívja fel a tulajdonos figyelmét, 
hogy tartsanak rendet.

Hunya Krisztina képviselő asszony szintén a 
szelektív szigetek állapotát kifogásolta. Kér-
dezte, hogy a kérésének megfelelően tör-
tént-e valami előrehaladás a szelektív szigetek 
kibővítésével kapcsolatban. 
A HÁLÉP munkavégzése során hátrahagyja a 
szemetet, -állapította meg képviselő asszony. 
Tenni kellene valamit, hogy ezen a módszeren 
változtassanak. Hunya Krisztina a Polgármes-
ter úrral kapcsolatban azt vetette fel, hogy 
„falra hányt borsó” amit mondani szeretne, 
ezért inkább már hallgat. A képviselő asszony 
facebookon történő beírásai felháborodásá-
nak következménye azzal kapcsolatban, „amit 
Polgármester úr tesz a falujával” – mondta 
képviselő asszony.  „Saját életével azt tesz Pol-
gármester úr amit akar, de ez esetben mondjon 
le, mert tevékenysége nem méltó a polgármes-
terséghez”.

Hunya Krisztina arról tájékoztatta a jelenlévő-
ket, hogy egy helyi lakos szeretne egy rövid 
előadást tartani az „okos faluról”. Ennek meg 
van a lehetősége válaszolta Jegyző asszony. 
De ne májusba, mert nagy és fontos napiren-
dek vannak soron.

GONDNOKI PáLYáZAT KIÍRásA
A Képviselő-testület megvitatta és kialakítot-
ta a műfüves futballpálya, a Sportcsarnok va-
lamint a Közösségi Ház gondnoki feladatainak 
ellátására kiírandó pályázat feltételrendszerét. 

A pályázati kiírás az Önkormányzat honlap-
ján megtekinthető.

EGYEBEK NAPIREND KERETÉBEN
sZÜLETETT HATáROZATOK
 
„BÜsZKEsÉGPONT” HELYsZÍNÉNEK
KIjELÖLÉsE
A Képviselő-testület úgy határozott, hogy a 
„Büszkeségpont” létrehozásának helyszínét a 
Trianoni emlékművel szemben, a Gesztenyés 
park északi részén jelöli ki.

Dr. Kovács Judit jegyző

makay István alpolgármester úr elmondta, 
hogy a temetővel kapcsolatban beszélt a te-
mető üzemeltetőjével és ígéretet kapott arra, 
hogy a növényzetet rendbe fogják hozni.
Az iskola takarításával kapcsolatban felme-
rült, hogy egy nagyteljesítményű takarítógé-
pet kellene vásárolni. Erre érkezett pár ajánlat. 
Ezek nem olcsó gépek, meg kell nézni a be-
rendezéseket, és amikor megvannak az infor-
mációk a testület elé kerül az ajánlat.

Erdei László képviselő elmondta, hogy véle-
ménye szerint a testület rossz döntést hozott, 
amikor elhatározta a Mórici úti sziget meg-
szüntetését. Ő azt javasolta, hogy nem meg-
szüntetni kellene, hanem egy másik helyre 
áthelyezni. A sziget megszüntetésével a Mó-
ric-ligeti lakosok nehéz helyzetbe kerültek, 
mert a közelükben nincs lerakóhely.
Javasolja, hogy ezt a témát újra elő kellene 
venni és áttárgyalni.
makay István véleménye szerint ezeket a 
szigeteket meg kellene szüntetni, mert ahol 
megszüntették, ott most nincs szemét.
A vonatkozó rendeletek értelmében egy meg-
határozott határidőig a szelektív szigeteket 
meg kell szüntetni – mondta Jegyző asszony. 
(A Depónia Kft. április 22-én kelt levelében arról 
tájékoztatta a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 
szelektív hulladékgyűjtő szigeteket a vonatkozó 
rendeletek értelmében felszámolják. A szelek-
tív hulladékot házhoz menő módszerrel fogják 
gyűjteni. Erről a z újság 3. oldalán olvashatják a 
Depónia Kft levelét. Szerk.)
További hozzászólás nem lévén a testületi 
ülést Polgármester úr bezárta.

Az „önkormányzati TV” oldalon lévő
hanganyag alapján:  Szabó György

TÜDŐsZŰRŐ VIZsGáLAT A TELEPÜLÉsEN
Az elmúlt évekhez hasonlóan a Törökbálin-
ti Tüdőgyógyintézet idén is megszervezi a 
szokásos tüdőszűrő vizsgálatot. A szűrővizs-
gálatok ideje: 2016. május 12., 13. és 17-e. A 
szűrővizsgálat helyszíne évek óta a Nimród 
Hotel. A Képviselő-testület úgy határozott, 
hogy a tüdőszűrő vizsgálat lebonyolításához 
114.300,- Ft összeget biztosít az Önkormány-
zat 2016. évi költségvetése dologi kiadásai 
terhére. A szűrővizsgálatok kapcsán felmerü-
lő adminisztratív feladatok ellátására további 
50.000,-Ft keretösszeg került megállapításra 
az Önkormányzat 2016. évi költségvetése 
egyéb személyi kiadásai terhére.

FOGásZATI ELLáTásRA IRáNYuLÓ HELYET-
TEsÍTÉsI sZERZŐDÉs TERVEZETÉNEK mEG-
VITATásA
A Képviselő-testület korábbi ülésen döntést 
született a fogorvosi praxis Egészségügyi 

Az egyebek napirendben elsőként Csizmadia 
Zsuzsa képviselő asszony kapott szót. Arról 
tájékoztatta jelenlévőket, hogy a Sándor ud-
varban van egy leszakadt gázcső. Helyre kelle-
ne állítani, mert robbanásveszélyes. 
•	 A	sövénysor	 rossz	helyen	van.	A	 faltól	egy	

méterre van a labdafogó háló és a fal kö-
zött. Jobb helye lenne a labdafogó háló 
előtt, az udvar felé.

•	 Kérés	érkezett,	hogy	a	tornacsarnok	oldalán	
magasra nőtt a sövény. Le kellene vágni kb. 
100–120 cm magasra. 

•	 Tisztázni	kellene	a	Sándor	udvar	környékén	
a tulajdonviszonyokat. 

•	 Keresetlevelet	 kapott	 a	 Képviselő-testület.	
Ennek kapcsán felvetette, hogy a testület-
nek nincs ügyvédje, aki a védelmüket ellát-
ná. Kívánatos lenne egy ügyvédet fogadni 
a tárgyalásokkal kapcsolatban. Elmondta, 
hogy a Képviselő-testület látni szeretné a 
kifizetések bizonylatait, különös tekintettel 
a Sándor és Társa. ügyvédi irodának történő 
kifizetéseket. 

Dr. Kovács judit jegyző asszony válaszában 
elmondta, hogy Polgármester úr a saját pén-
zéből finanszírozza a kezdeményezett pert. E 
témában a hivatal nem tud kifizetéseket elin-
dítani.

A következőkben szendrei Bence képviselő 
kapott szót. Azt kérdezte, hogy a keresetle-
vél mellé miként lehetett zárt ülésen hozott 
határozatokat csatolni. A szakértői vélemény, 
illetve a zárt ülések jegyzőkönyveiről van szó. 
Jegyző asszony elmondta, hogy az iratokat ki 
kellett adni a polgármester úr ügyvédjének. 
Ezzel nem az valósult meg, hogy nyilvános-
ságra hozták az anyagokat. Polgármester úr 
személyét érintik ezek az iratok. Ezek tartal-

tájékoztató a Képviselő-testület április 21-i rendkívüli
testületi ülésén elhangzottakról

tájékoztató a Képviselő-testület április 21-i rendkívüli
ülésének egyebek napirendjében  elhangzottakról
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2016. évi költségvetésének személyi kifizeté-
sek terhére.

FOGásZATI ELLáTásRA IRáNYuLÓ
HELYETTEsÍTÉsI sZERZŐDÉs
Az április 12-i képviselő-testületi ülésen 
döntést született a fogorvosi praxisra kiírt 
pályázat Egészségügyi Közlönyben történő 
megjelentetéséről. A hirdetés várhatóan má-
jus elején jelenik meg, így az új fogorvos sze-
mélyének kiválasztásáról legkorábban júniusi 
ülésén dönthet a testület. Április 21-én a tes-
tület úgy határozott, hogy nem köt szerződést 
a fogorvosi ellátás biztosításra jelentkező Dr. 
szentkereszty Leonóra fogorvossal, csak a 
praxis ellátására kiírt pályázatok beérkezése 
után dönt az alkalmas személy kiválasztásá-
ról. A Pest Megyei Kormányhivatal Érdi Járási 
Hivatala Népegészségügyi Osztálya (OEP) ez-
zel szemben azt javasolta, hogy a fogorvosi 
pályázat elbírálásának idejére az Önkormány-

ségépítés, közös futások rendezése. A csoport 
lelkesen készül a megmérettetésekre. Kérésük 
az, hogy az önkormányzat 150 000 forint tá-
mogatást nyújtson a csapatnak. Indoka, hogy 
ezzel a részvétellel népszerűsítik a falut, Her-
ceghalom jó hírnevét keltik és tartják fent. 
makay István egyetért a kérelem támogatá-
sával, javasolja annak elfogadását.
Csizmadia Zsuzsa hozzászólásában felvetet-
te, hogy a jövőben ez a társaság csatlakozzon 
Herceghalmi Sportegyesülethez, hiszen ott 
van lehetőség egy új szakosztályt kialakítani, 
illetve lehetőség nyílik a támogatásra. 

zat kössön határozott idejű helyettesítési szer-
ződést. Egyidejűleg az önkormányzat 2016. 
június 1. napjával finanszírozási szerződést 
köthet az OEP-pel a feladatellátásra, területi 
ellátási kötelezettséggel. Ebben a konstruk-
cióban a fogorvosi rendelés 2016. június 1. 
napjával megkezdődhet. A Képviselő-testület 
úgy határozott, hogy a fogorvosi pályázat el-
bírálásának és az új ellátási szerződés aláírá-
sának idejére határozott idejű helyettesítési 
szerződést köt Dr. szentkereszty Leonóra 
fogorvossal Herceghalom község fogorvosi 
alapellátási körzetében a fogorvosi feladatok 
ellátására. Az Önkormányzat Budapest Fővá-
ros Kormányhivatal Egészségbiztosítási Fő-
osztályával a finanszírozási szerződést meg-
kötötte, így várhatóan 2016. június 1. napjával 
a fogorvosi ellátás ismételten biztosított lesz 
a településen.

Dr. Kovács Judit jegyző

Czinege jánosné is egyetért a csoport tö-
rekvéseivel, javasolja a támogatást. Javasolja 
továbbá, hogy az iskolában is népszerűsítsék 
ezt a mozgalmat, a futást. 
Csizmadia Zsuzsa emlékeztette a testületet 
arra, hogy régebben téma volt, hogy egy her-
ceghalmi logót és egy szlogent terveztessen 
az önkormányzat, amit ilyen esetekben a ver-
senyeken résztvevő fiatalok viselhetnek. 
Több hozzászólás nem lévén, így a testületi 
ülés zárt üléssel folytatódott.

Az „önkormányzati TV” oldalon lévő
hanganyag alapján:  Szabó György

ÜGYVÉDI mEGBÍZás AZ ÖNKORmáNYZAT 
KÉPVIsELETÉRE A BuDAPEsT KÖRNYÉKI 
KÖZIGAZGATásI És muNKAÜGYI BÍRÓsáG 
ELŐTT FOLYÓ muNKAÜGYI PERBEN 
Erdősi László polgármester a Budapest Kör-
nyéki Közigazgatási és Munkaügyi Bírósá-
gánál kezdeményezte Herceghalom Község 
Önkormányzat Képviselő-testületének sza-
badságmegváltás tárgyában hozott határo-
zatainak hatályon kívül helyezését. A Buda-
pest Környéki Közigazgatási és Munkaügyi 
Bíróság a Képviselő-testületet érdemi ellen-
kérelmének és bizonyítási indítványának elő-
terjesztésére hívta fel. A bíróság által kitűzött 
rövid határidő miatt vált szükségessé a rend-
kívüli ülés összehívása, melyen a testület úgy 
határozott, hogy a perbeli képviselettel dr. 
Pásztor Bernadett ügyvédet bízza meg az ér-
demi ellenkérelem elkészítésével és benyúj-
tásával. A perbeli képviselethez 100.000 Ft + 
ÁFA keretösszeget biztosít az Önkormányzat 

Első hozzászóló makay István alpolgármes-
ter, két témát ismertetett a képviselőkkel. 
Még januárban kapott igény alapján egy cég 
légi felvételt szeretne készíteni Hercegha-
lomról. Aki még nem látta a minta felvételt 
annak alpolgármester úr elküldi. 190.000 fo-
rint plusz ÁFA a költség.
Ezt követően alpolgármester úr Kovács Gab-
riella futó nagykövet levelét olvasta fel. Ne-
vezett levelében arról írt, hogy Herceghalom-
ban élő futókat össze szeretné fogni. Már 68 
tagja van a csoportnak, akik közül nem min-
denki herceghalmi. A csoport célja a közös-

tájékoztató a Képviselő-testület április 28-i rendkívüli 
testületi ülésén elhangzottakról

tájékoztató a Képviselő-testület április 28-i rendkívüli
ülésének egyebek napirendjében elhangzottakról

PÁlYÁZati KiírÁs
Herceghalom Község Önkormányzata pályázatot hirdet

2400 fős vegyes fogorvosi praxis feladat ellátási szerződés útján történő működtetésére.
A praxis OEP finanszírozással működtethető. 
A teljesen felszerelt, településközpontban lévő, felújított rendelő az OEP finanszírozott rendelés idejére
díjmentesen használható. Egyéb támogatási lehetőségek, magánpraxis folytatása egyedi tárgyalás alapján lehetséges.
Bővebb információ: Dr. Kovács judit jegyzőtől a 23/530-560 telefonszámon, vagy a jegyzo@herceghalom.hu elérhetőségen kérhető.

Herceghalom Község Polgármesteri Hivatala

FElHívJuK a tisZtElt laKossÁG FiGYElmét, hogy Herceghalom Község Önkormányzatának szervezésében 
2016. Június 4-én, sZombaton 8–12 órÁiG

lehetőség nyílik a háztartásoknál keletkező VESZéLYES HuLLAdéKOK LEAdÁSÁRA!
A begyűjtés helyszíne: Herceghalom Akácos út, piac területe 

Az átvétel a következő veszélyes hulladékokra vonatkozik:
Irodatechnikai hulladékok, (toner, nyomtató patron) • Fáradt olaj • Oldószerek, hígítók • Veszélyes anyaggal szennyezett göngyölegek

(olajos flakon, festékes doboz) • Hajtógázas sprayflakonok • Gumiabroncsok • Növényvédő szerek • Fénycsövek, izzók • Festék maradék
Gyógyszer hulladék • Elemek, akkumulátorok • Elektromos, elektronikus berendezések • Étolaj • Vizes bázisú festék (diszperzit)

a veszélyes hulladékokat kizárólag herceghalmi lakosok adhatják le, személyazonosító igazolvány
és lakcím kártya felmutatása után.
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Dr. vörös attila
Büszkeséggel tölt el bennünket, ha 
valamely kiváló honfitársunk eredmé-
nyeit itthon vagy külföldön elismerik. 
Még erősebb a büszkeségünk, ha szű-
kebb lakókörnyezetünk, Hercegha-
lom egy tagja részesül magas szintű 
kitüntetésben. Olyan valakiről van szó, 
aki nem a média által vált híressé, évti-
zedek óta végzett embermentő mun-
kája révén vívta ki barátai szeretetét, 
betegeinek háláját és tiszteletét. Kö-
zöttünk él az aki 2016-ban  tudomá-
nyos munkásságáért a legmagasabb 
orvosi kitüntetésben részesült.

Kiemelkedő sebészi tevékenységéért és kiváló tudományos munká-
jáért, a magyar sebész társaság vezetősége az iDEi balassa-Em-
léKérmEt Dr. vÖrÖs attila sebész professzor úrnak ítélte oda.

A Magyar Sebész Társaság vezetősége minden évben, Balassa János, a 
XIX. századi kiváló magyar orvos tiszteletére évente emlékülést tart, 
amelyen átadják a Balassa-emlékérmet az arra leginkább érdemes or-
vos számára. A díj átadására a Magyar Tudományos Akadémia Székhá-
zának Dísztermében került sor. 
A díjon kívül az elismerés megtisztelő része, hogy a kitüntetett az ün-
nepségen megtarthatja a Balassa emlékelőadást. Az előadás első fele 
Balassa János életéről, szakmai újításairól, a magyar egészségügy fej-
lesztéséért végzett munkájáról szól, a további részben a kitüntetettek 
saját pályájukról, szakmai teljesítményükről szólnak. Dr. Vörös Attila a 
díjátadó ünnepségen „a nyelőcső és a cardia-táj sebészete” címmel tar-
tott előadást, mely terület specialistája. 

Dr. Vörös Attila 1944. február 18-án született Budapesten. A Petőfi 
Gimnáziumban érettségizett, tanulmányait a Semmelweis Orvostudo-
mányi Egyetemen folytatta, ahol, „summa cum laude” diplomát szer-
zett. Doktorrá avatására 1969-ben került sor.
A kor neves sebészeivel dolgozhatott együtt a főváros több klinikáján, 
de azért, hogy hivatása világszerte kiváló képviselőivel is megismer-
kedjen, és tanuljon tőlük, hosszabb időt töltött külföldön, Angliában, 
Japánban, Hongkongban, Kanadában, Olaszországban.
Itthon a Honvéd Kórházban, a Kútvölgyiben, a dél-pesti Jahn Ferenc-
ben, a MÁV kórházban, az Onkológiai Intézetben és az István kórház-
ban is gyógyította a betegeket. Sokféle kitüntetése közül számára talán 
a legbecsesebb a Sebészetért Érdemérem, amelyet kollégái, a magyar 
sebészek javaslatára kapott. 
Dr. Vörös Attila általános sebész, elsősorban daganatos betegségben 
szenvedőket operál. Műtéteinek száma eddig már meghaladta a 10 ez-
ret. A Tanár úr számára a legnagyobb öröm, ha egy sikeres műtéten át-
esett betege 15–20 év múlva egészségesen felkeresi. 
Vörös professzor úr elmondta, erre a díjra úgy tekint, hogy az a minden-
kori segítő teamnek is szól, akik a műtétek során teljes odaadással vesz-
nek részt a munkában.
Büszkék vagyunk arra, hogy községünk lakója, dr. Vörös Attila profesz-
szor úr ilyen sikeres pályát tudhat magáénak. Gratulálunk a kitünteté-
séhez, jó egészséget kívánunk neki, reméljük, még sokáig folytatja 
gyógyító és oktatói munkáját mindannyiunk egészsége érdekében. 

Gyanó János

Akikre büszkék vagyunk

Áprilisi aranyeső
A Herceghalmi Kempo Dojo Se. ifjú harcosai április 2-án debütáltak a 
XII. Felcsút Kupa Nemzetközi Kempo Bajnokságán, ahol nagyon szép 
eredményeket értek el. Tóvári Kincső és Frankó Olivér aranyérmet 
szerzett, Görömbei marcell pedig a negyedik helyen végzett Semi 
kempoban (teljes erejű ütések nélküli küzdelem).
Cserháti-Nyerges Bence fegyveres formagyakorlatával aranyérmes, 
ugyan ezen versenyszámban Palóczi Péter ezüstérmes lett.
Orbán Rebeka és Tarjáni Tamara ezen a versenyen sikeresen kvalifi-
kálta magát az április 20–22. között Bukarestben megrendezett XIII. 
IKF Kempo Világbajnokságra, ahol Tamara formagyakorlata a felnőttek 
között az első napon ezüstérmet hozott. Rebeka formagyakorlatban, 
fegyveres formagyakorlatban és semi kempoban (teljes erejű ütések 
nélküli küzdelem) világkupa bronzérmes lett.
Köszönet a felkészítésért szilágyi András mesternek!
Gratulálunk Kempokák!!!

Tarjáni Tamara
ezüstérmes

Orbán Rebekka
bronzérmes
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Dr. száray Eszter
Herceghalom lakossága örömmel 
értesült arról, hogy Dr. száray Esz-
ter gyermek háziorvos az „év Pra-
Xisa” kitüntető díjban részesült. 
Dr. száray Eszter több mint 2000 gyer-
mek egészsége felett őrködik, újszü-
lött csecsemőktől egészen 18 éves ko-
rig. 
A doktornő 1995-ben kapta meg dip-
lomáját a Semmelweis Orvostudomá-
nyi Egyetemen. 2005. március 1-je óta 
dolgozik Biatorbágyon és Hercegha-
lomban. Előtte a Heim Pál Gyermek-
kórházban gyógyított.
Eredetileg is gyermekorvosnak ké-
szült, vagy ez későbbi döntés volt? – 

kérdeztem Dr. száray Esztertől.
Az édesanyám is gyermekorvos. Az egyetemi évek alatt a Schöpf-Merei Ágost 
Kórház és Anyavédelmi Központ koraszülött osztályán nővér kedtem és akkor 
már biztosan eldöntöttem, hogy gyermekorvos leszek.
Ismeretes, hogy az Ön nagyobb lánya is a Semmelweis Egyetemre jár. Ő is 
ezt a szakterületet választja?
Az igazság az, hogy tetszik neki a gyermekorvoslás. A gyakorlati évek során 
dől el igazán, hogy a gyógyítás melyik ágát választja egy orvostanhallgató. Én 
örülnék, ha gyermekorvos lenne. Harmadik évtől kezdődnek majd a gyakorla-
tok, addig biztosan kialakul egy elképzelés, ami majd véglegessé válik, vagy 
más irányt vesz. 
Mit gondol, miért kedvelik Önt a szülők és főként a gyerekek?
Remélem azért, mert Dobos Évivel és Nyúl Katalinnal együtt szívvel lélekkel 
veszünk részt a gyógyításban. Ez nekem „nem a munkám”, én imádom a gye-
rekeket. Ha kicsit fáradtan vagy idegesen érek a rendelőbe, és bejön az első 
gyermek, teljesen megnyugszom és automatikusan kikapcsolódnak a háttér 
gondok. Ezt a környezet is segíti. A rendelőt próbájuk „gyermekbaráttá” tenni 
és olyan légkört teremteni, hogy a kis betegek is azt érezzék, hogy itt nem kell 
tartaniuk semmi rossztól.
Mi okoz örömöt és milyen nehézségekkel kell megküzdenie?
Az örömöt leginkább az okozza, hogy a gyerekek bizalommal jönnek, legye-
nek akár picik, vagy a nagyobbak, hiszen bővül a körzet, ahogy a gyerekek 
„öregszenek”. Fantasztikus érzés, hogy belelátok a családok életébe. Sok eset-
ben az újszülött gyermeket egészen kamasz koráig végigkísérem növekedése 
során, látom a fejlődésüket évről-évre. Ez elsősorban nagyon nagy megtisztel-
tetés és természetesen örömöt is okoz.
Nyilván vannak nehézségek, és nem csak a betegségekre gondolok. Nagy tö-
rődést igényelnek a krónikus betegek, akikre nagyobb figyelmet kell fordítani 
és ezt meg is kapják tőlünk. Nagyobb gond, hogy a magyar egészségügy nem 
egy egyszerű eset. Saját köreinken belül, a védőnőkkel, asszisztensekkel pró-
báljuk megoldani a helyzeteket. Az ő munkájuknak nagyon fontos szerepe 
van abban, hogy ezt az elismerést elnyertük, ezért hívtam meg őket is a díját-
adóra. 
A továbbküldések okozhatnak problémát, de szerencsére megvannak azok a 
helyek, ahová a rászoruló beteg gyermekeket küldhetjük.
Mondjuk el az olvasóknak, hogy mi is az „Év praxisa díj”
A folyamat úgy kezdődik, hogy valakik – szülők, önkormányzat, vöröskereszt 
– ajánlást írnak egy orvosról, azt elküldik az alapítványnak. Ott egy bizottság 
kiválasztja legjobb tíz határon túli és tíz határon belüli jelöltet. Ez a lista felke-

rül az internetre és onnantól kezdve szavazhatnak a jelöltekre. Minket egy 
szülő javasolt.
Lehet tudni, hogy hány szavazatot kapott?
Több mint tízezret. A díjat az Emberi Erőforrások Minisztériumában az állam-
titkár helyettes adta át ünnepélyes keretek között. Az első díj mellé egy EKG 
gépet is adtak az Innomed Medical Kft. 
felajánlásaként. Már előre elhatároztuk 
Évivel, hogy amennyiben megnyerjük ezt 
a címet, akkor az EKG gépet felajánljuk 
egy határon túli résztvevőnek. Hercegha-
lomból sokan szavaztak egy határon túli 
doktornőre, aki nem az első helyen vég-
zett, és ezért úgy döntöttünk, hogy neki 
ajánljuk fel ezt a készüléket.  
Ismert tény, hogy sok orvos megy kül-
földre. Sokan már az egyetem után rög-
tön. Ön miért dönt úgy, hogy nem él ez-
zel a lehetőséggel és itthon marad?
A döntések mögött inkább az anyagiak húzódnak meg és csak másodsorban 
a jobb körülmények. Elmenetelük érthető. Ha ismerik, hogy pl. egy ügyelet-
ben a sofőr, vagy az ápoló mennyit keres, akkor nem csodálkoznak azon, hogy 
elmennek. Én nagyon jól érzem magam itthon. Megvalósítottam azt, amit el-
terveztem. Örülök, hogy magyar gyerekeket gyógyíthatok. Szüleimmel hosz-
szú ideig éltünk külföldön – Kubában –, ahol megtanultam jókedvűnek lenni. 
Ott kezdtem el az egyetemet. De mindig hazavágytam. 
Végezetül köszönöm Herceghalom lakosságának és mindazoknak, akik 
rám szavaztak. Ez erőt ad nekem a további munkához.
Azt gondolom, hogy sok sok herceghalmi és biatorbágyi lakos nevében 
szívből gratulálunk az „ÉV PRAXISA” díjhoz, további munkájához sok sikert 
és jó egészséget kívánunk!

Akikre büszkék vagyunk

anYaKÖnYvi HírEK

Tobai Lajos és Demeter Krisztina kisfia 
tobai Krisztián
Kurunczi Gergely és Fülöp Szilvia kislánya 
Kurunczi Hanna milla
Filep Gergely és B. Kiss Evelin kislánya 
Filep léna

Jávorszki Árpád és Bor Mariann kisfia 
Jávorszki Dániel 
Kertész Tamás és Nyeső Ilona kislánya 
Kertész ilona borka

mEGsZÜlEttEK

istEn éltEssE ŐKEt soKÁiG!

Dr. Száray Eszter
a védőnők társaságában
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p ro g r a m o k   h e rc e g h a lo m ba n
Dr. Lipka Sándorné Éva

Emlékkoncert
2016. május 28-án, 15.30 órakor
a tornacsarnokban
Fellépnek:
Alte Edecker musikanten – Etyek
Biatorbágyi Népdalkör
Labdarózsa Kórus – Herceghalom
signum Kórus – Etyek
szakály mátyás Férfi Kórus – Biatorbágy

GYEREKNAP
május 29-én 10.00 órától
a KEK-ben és a sportpályán

A programból:
Vizi golyó (egész napos)
Happy dragon óriás ugrálóvár: (egész napos)
Kis autók pályával (egész napos)
Rekesztorony építés (egész napos)
Lovagolás, kocsikázás (egész napos)
10–10:50-ig VITÉZ LásZLÓ bábelőadás 
Kemény Henrik féle bábelőadás, lehet a felnőtteknek
nosztalgiázni!!!
Mosoly sziget szervezésében: arcfestés gyerekeknek
(egész napos)
14–16 óráig a HEKE szervezésében: 
meseösvény (7 állomásos kalandjáték a sárkány amulettért) 
Rendőr kocsi bemutató és rendőrkutya bemutató egész nap
folyamatosan.

minDEnKit sZErEtEttEl vÁrunK a

GYEREKNAPON

dIABETES KLuB 
HERCEGHALOMBAN

minden hónap utolsó péntekén
16.00 órától
a KEK-ben.

 KéPVISELŐI 
  FOGAdÓÓRA 

május 31-én 
18.00 órától

a KEK-ben

tEsZEDD! 
Április 29-én és 30-án két napos szemétszedési akciót szerveztek 
közösen a SiposPack Kft. Herceghalom Önkormányzata és a helyi 
civil szervezetek. Már kora reggel gyülekeztek a résztvevők a KEK-
nél és a Móric-ligeti játszótérnél. Az idén is sokan vettek részt az 
akcióban és (sajnos) nagyon sok szemetet szedtek össze. A sajnos 
jelző kizárólag arra utal, hogy településünk nagyon szemetes. Ta-
lán ide tartozik az a megállapítás, hogy – még ismeretlen – vandá-
lok egyre többször hagyják kézjegyüket a tereken, házak falán. 
A résztvevőknek sikerült megtisztítani községünket.
Köszönjük mindenkinek a részvételt!

Munka után
jól esett az ebéd
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MOZAIK
a HErCEGHalom 
KultúrÁJÁért 
EGYEsÜlEt 
bEsZÁmolóJa
és tErvEi
A Herceghalom Kultúrájáért Egyesület a ko-
rábbi évekhez hasonlóan 2015-ben is folytatta 
közösségépítő, hagyományőrző tevékenysé-
gét. Igyekszünk mindig egy kicsit megújulni, 
programjainkat színesíteni.  
2015-től nagy hangsúlyt helyezünk a fiatalok-
ra is. Igyekszünk összefogni a középiskoláso-
kat, és számukra segítséget adni a közösségi 
szolgálat helyben történő teljesítéséhez. Ez 
lehetőséget teremt arra, hogy a tizenévesek is 
tevékenyen részt vállaljanak a hagyományőr-
ző, sport- vagy kulturális eseményeken.
Célunk, hogy más civil szervezetek munká-
jába is bevonjuk őket, így a tavalyi évben 
koordináltuk szerepvállalásukat a Fília szerve-
zésében lebonyolított karácsonyi adomány-
gyűjtésben, ami nagy sikerrel zárult.
Programjaink kitalálásában és megvalósításá-
ban nemcsak tagjaink vesznek részt; de szá-
mos külső támogatónk is van. Fontosnak tart-
juk, hogy megtaláljuk azokat az embereket, 
akik egy-egy rendezvény, egy-egy klub vagy 
program körül kapcsolódnak be szívesen a 
közösség életébe, hiszen ez összekovácsolja a 
közösséget, erősíti az összetartozást.
Éves programjaink között olyan nagysikerű 
saját rendezvények szerepelnek, mint az ápri-
lis 30-i májusfaállítás és a fotókiállítással társí-
tott Magtárogató.
Klubjaink közül kiemelkedik az ismét egyre 
bővülő létszámmal működő Táncklub, a múl-
tat idéző Korok-Ruhák klub, illetve 2015-ben 
az Egészségklub keretében szervezett Theta 
életmód tanfolyam is nagy látogatottsággal 
zajlott.
Segítjük a település civil szervezeteit és az ön-
kormányzatot is rendezvényeik lebonyolításá-
ban, szívesen és tevékenyen veszünk részt a 
Gyermeknapon.
Tavaly Mátyás király és udvartartása várta 
a gyerekeket a legnépszerűbb mesehősök 
társaságában. Mivel nemcsak a gyerekek és 
szüleik szerették nagyon ezt a játékot, hanem 
mi magunk is, ezért az idei gyereknapon új ál-
lomásokkal bővül a Meseösvény és folytatjuk 
ezt az izgalmas kalandot!
A Magtárogatót idén június 18-án rendez-
zük meg, ahol ismét vendégünk lesz Róka 
szabolcs mesemondó valamint Gáll Isis és 
barátai, s mellettük sok színes programmal is 
készülünk.
Az év hátralevő részében újdonságként terve-
zünk még kézműves programokat és tanulást 
segítő, valamint szülői beszélgetős klubbal is 
szeretnénk színesíteni a település kulturális 
életét.

Markovics Éva, Poór Ágnes

ErDŐsi lÁsZló  PolGÁr-
mEstEr  ÁtaDta a mŰFÜ-
vEs PÁlYÁt

Május 1-én hivatalo-
san is birtokba vehette 
Herceghalom sport-
szerető lakossága a 
műfüves labdarúgó 
pá lyát. A létesítményt 
az MLSZ pályázatán 
nyerte az önkormány-

zat, nagyon kedvező önrész biztosításával. A 
sok vitát kiváltó pályaépítés már 2015 októbe-

rében elkészült, de a tél, majd a tavaszi szélső-
séges időjárás miatt nem volt mód a hivatalos 
pályaavatóra. Jó alkalom kínálkozott május 
1-én, amikor is 5 csapat részvételével az új pá-
lyán rendezték meg a majális kupát.

A pálya mostantól bérelhető, a Képviselő-tes-
tület döntése szerint 5 000 forint/óra bérleti 
díjért. Az iskola tanulói a testnevelési órákat 
szintén itt tarthatják. A pályázati kiírás szerint 
az MLSZ részére előzetes egyeztetés szerint 
helyet kell biztosítani események, sportese-
mények rendezéséhez.
Reméljük, ez az új színfoltja községünknek 
hozzájárul a lakosság foci iránt érdeklődő kis-
közösségeinek színvonalas, kulturált körülmé-
nyek között történő szabadidő eltöltéséhez.

maJÁlis 2016.
Május 1-én majálisra várta az önkormányzat 
Herceghalom lakosságát. Az idén is kitele-
pültek a civil szervezetek, és finomabbnál 
finomabb ebédet főztek az éhes publikum-
nak. A kiváló napsütéses időben a közönség 
találkozhatott a Marcipán SE. fiataljainak be-
mutatójával. Majd a Kempo Dojo SE „harcosai” 
tartottak bemutatót. Fergeteges rock and roll 
bemutatót tartottak a Musztáng SE fiataljai. 
Sokan használták ki a lehetőséget, hogy lova-
goljanak Varga Imre lovain.
Ebéd után az Ákom-Bákom Bábcsoport a 
Kiskondás című magyar népmeséből készült 
bábelőadással örvendeztette meg a báb-pa-
raván előtt helyet foglaló gyerekeket.
Volt arcfestés, melynek okán délutánra már 
alig lehetett találkozni kipingálatlan gyer-
mekarcokkal. A Baba-Mama Klub játékainak is 
számosan örvendeztek.



10

Herceghalomi  Hírmondó / 2016. május

H
er

ce
gh

al
om

i 
H

ír
m

on
dó

megjelenik havonta. Kiadja:  Herceghalom Önkormányzata 
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Felelős szerkesztő: szabó György  •  Telefon: 06 30 512 3810  •  E-mail:  h.hirmondo@gmail.com
A lapban megjelenő cikkeket a felelős szerkesztő írta. más esetekben a cikk szerzője az írás végén olvasható.

                                                       ISSN: 2063-0778  •  Nyomdai munkák:        

A Herceghalomi Hírmondó következő (XVIII. évf. 6.) lapszáma várhatóan 2016. június 20-án jelenik meg. 
Lapzárta június 6-án lesz.

Kéziratokat, hirdetéseket ez idáig lehet leadni a polgármesteri hivatal titkárságán, vagy küldhetők el a fenti e-mail címre.
A Hírmondó korábbi számai a Községi Könyvtárban megtalálhatók és helyben olvashatók.

A felelős szerkesztő, a lapban megjelenő politikai tartalmú írásokban a képviselők által leírtakkal (idézetekkel)
kapcsolatban semmilyen felelősséget nem vállal. Az olvasói leveleket a mondanivaló tiszteletben tartása mellett 

szükség esetén rövidítjük, a tartalomért az aláíró tartozik felelősséggel.

Április 22.  
a föld napja 
Ökonap az iskolában
Iskolánk ökoiskolaként is működik, 
programjaink közt évek óta kiemelt he-
lyet foglal el a környezeti nevelés, a kör-
nyezettudatosság kialakítása, a környe-
zet védelme. Ezen a napon jó néhány 

program várt bennünket, tanulókat. A hulladék újrahasznosítás-
ról, szelektív hulladékgyűjtésről, ökolábnyomról, szappan készí-
tés technológiájáról hallhattunk érdekes, sok új ismeretet tartal-
mazó előadást. Növény-, madárfelismeréssel tesztelhettük tudá-
sunkat. Másnap lehetőségünk nyílt bekapcsolódni az iskolaszépí-
tés programba. A Henkel Magyarország által meghirdetett 
„Schoolgardenas a greenisland” pályázat során kaptunk virágtöve-
ket, bokrokat, fákat, rengeteg virágföldet, amit a szülők, pedagó-
gusok, sulisok segítségével ültettük, elegyengettük az iskola ud-
varát. Remek hangulatban kis és nagy lapátokkal, ásókkal, gereb-
lyékkel gyorsan eltüntettük a növényeket, földkupacot. Ezek a na-
pok közelebb vittek minket ahhoz, hogy életmódunkban a ter-
mészet tisztelet, a felelősség, a környezeti károk megelőzésén 
való törekvés váljék meghatározóvá. Reméljük az ökonap, mint 
projektnap is hagyománnyá válik a Herceghalmi Általános Iskolá-
ban.
Köszönjük a szervező pedagógusoknak!

Enyedi Petra 8. osztály

vizsgáztak a nyolcadikosaink
Április 18-án reggel 8 órakor kezdődött a kínzásunk. Először a ma-
gyar vizsgát kaptuk kezünkbe, ami 4 feladat volt és 45 perc állt 
rendelkezésünkre. Majd a történelemmel folytattuk: szintén 4 fel-
adat volt, plusz 1 fogalmazás, erre is 45 percet kaptunk. Ezután 
matematikával folytattuk, mely 19 feladatból állt, szintén 45 per-
cünk volt a dolgozat kitöltésére. Külső szemmel nézve azt mon-
danánk: Te jó ég! – hogy lehet ennyi feladatot megoldani 45 perc 
alatt? Tévednének? Mivel a legtöbb feladat egyszerű volt. Matek-
tanárom szavaival megfogalmazva: a „paraszteszünket” kellett 
használni. Végezetül a természettudományokkal zártunk; föld-
rajz, fizika, biológia, kémia megoldásokra 10–10 perc jutott. Ez a 
része nem volt annyira jó, mivel szerintünk nem volt annyira szer-
vezett. A dolgozatokat csak 10 percenként kaptuk meg. A biológi-
ával körülbelül 5 perc alatt végeztünk, viszont a fizikára és a föld-
rajzra több mint 10 perc lett volna szükséges a megoldáshoz. 
Ezért szerintem kiadhatnák egyszerre az összeset, hogy úgy osz-
szuk be az időnket, ahogyan tetszik. Két nap múlva a szóbeli 
vizsga zajlott, melyen prezentálnunk kellett a kihúzott tételből. 
15–20 percünk volt megtartani az előadást. Alapjában véve jó 
volt. Ezzel átismételhettük az eddigi években tanultakat. Meg-
tudhattuk, hogy mennyi tudással és tapasztalattal rendelkezünk, 
és mennyivel megyünk a gimnáziumba.

Molnár Laura 8. osztály

az elengedhetetlen 
iskolabővítés margójára....
Iskolánkba 33 tanköteles korú, helyi illetőségű gyermek iratko-
zott be a 2016/2017-es tanévre. A beiratkozott tanulók számát fi-
gyelembe véve Hoyos Sándorné, Budakeszi tankerület vezetője 
kettő első osztály indítását engedélyezte. Fantasztikus dolog, 
hogy a következő tanévet 11 osztály, közel 235 fő tanulóval kezdi 
meg iskolánkban. Már a tavalyi évben is bebizonyosodott, hogy 
„kinőttük az iskolát”. A nyolcosztályos iskolában nem áll rendelke-
zésre több tanterem az osztályok számára, jelenleg iskolánk min-
den tantermét, szaktantermét, zugát kihasználjuk. Immár har-
madjára tudunk a megnövekedett beiratkozók száma miatt 2 
párhuzamos osztályt indítani. 

az iskolabővítés
elengedhetetlenné vált! 

A Központ részéről az iskolabővítési igények felmérése, jogossá-
gának vizsgálata őszi iskolabejárás során megtörtént.  A Nemzeti 
Sportközpont által vezetett „Nemzeti Köznevelési Infrastruktúra 
Fejlesztési Program” folytatódik, felterjesztésre került a Herceg-
halmi Általános iskola 2 tanteremmel való bővítése, a támo-
gatásról döntés még nem született. 
A következő tanév kezdéséhez meg kell oldanunk plusz egy osz-
tály elhelyezését, ehhez a tanterem kialakítását.  
A tankerület vezető, az önkormányzat képviselői valamint az isko-
lavezetés szakmai egyeztetése során megállapítást nyert a lehe-
tőségeket mérlegelve, átmeneti megoldásként a művészeti te-
rem tanteremmé történő átalakítása. Az átalakítást az önkor-
mányzat vállalta, a tanterem berendezését a KLIK biztosítja. 
Herceghalom község jövője a felnövekvő nemzedék kezében 
van. Fontos a köznevelési, közoktatási intézményeiben folyó ma-
gas színvonalú szakmai munkához szükséges infrastruktúra biz-
tosítása.

Horvátné Gacsályi Marianna
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KATOLIKUSOK, GYERTEK HAZA – AZ ISTEN HÁZÁBA!
a bia római KatoliKus PlébÁnia HErCEGHalomi FiliÁJa

2016 Június Havi sZEntmiséinEK és liturGiKus EsEménYEinEK iDŐPontJai

SZENTMISÉK/IGELITURGIÁK HERCEGHALOMBAN
szombatonként 18.00 órakor kezdődnek.

A Szentmisék előtt 17.30 órai kezdettel
„PROHÁSZKA IMASZÖVETSÉG”
Közös Rózsafüzér imádkozás

május 28. szombat
KRISZTUS SZENT TESTE ÉS VÉRE, ÚRNAPJA
HERCEGHALOM ELSŐÁLDOZÁSA
Június 3. péntek
JÉZUS SZENTSÉGES SZÍVE ÜNNEPE. IGELITURGIA
Június 4. szombat
Évközi 10. vasárnap ünnepe – Szentmise
Június 11. szombat
Évközi 11. vasárnap ünnepe – Szentmise
Június 18. szombat
Évközi 12. vasárnap ünnepe – Szentmise
Június 25. szombat
Évközi 13. vasárnap ünnepe – Szentmise
Június 29. szerda
SZENT PÉTER ÉS PÁL APOSTOLOK ÜNNEPE. IGELITURGIA
Július 2. szombat
Évközi 14. vasárnap ünnepe – Szentmise
SZŰZ MÁRIA LÁTOGATÁSA ERZSÉBETNÉL – SARLÓSBOLDOGASSZONY – 
ETYEK TEMPLOMÁNAK BÚCSÚJA – PÜSPÖKI SZENTMISE 11.00 órakor – a 
templom 200 éves évfordulója.

…KETDETBEN VOLT… Sorozatunkat folytatjuk  „A HIT – A CSALÁD – A  KÖ-
ZÖSSÉG – A SZENTSÉGEK” lelki értékeinek, hagyományainak bemutatásá-
val. .  II. CIKLUS 3. RÉSZ. (4.1)  
A BŰNBÁNAT SZENTSÉGE SZENTSÉGEKBEN…Úgy gondolom, hogy hitünk dol-
gában nagyon fontos tisztázni, hogy mi a bűn, a bűn fogalma és fajtái. Sokan 
ezt nem is gondolják át vagy egyáltalában nem is ismerik e fogalmak értelmét 
és valódi tartalmát. A BŰN az Isten törvényének szándékos megszegése. Enge-
detlenség Istennel szemben, Isten megsértése, amikor a magunk akaratát elé-
be helyezzük Isten akaratának, aki tőlünk gyarló emberektől teljes engedel-
mességet vár. Sajnos tudatosan vagy szándékosság nélkül is megszegjük Isten 
törvényét. Az, amikor is a SZERETET PARANCSÁT nem tartjuk be: >„Szeresd 
Uradat, Istenedet teljes szívedből, teljes lelkedből és teljes elmédből„< Ez a leg-
nagyobb, az első parancs. A második hasonló ehhez: >„Szeresd felebarátodat, 

mint önmagadat” <Ezen a két parancson alapul az egész törvény és a prof-
éták.” (Mt 22,37-40). A fentiek szerint már természetes kell, hogy legyen annak 
betartása, amit Mózes kapott Istentől a két kőtáblán a TÍZPARANCSOLAT meg 
és betartása (Kiv 20,7-17.,MTörv 5,10-21) melyek egyrészt vallási előírások, 
másrészt természeti törvények,tehát minden emberre kötelezőek. Mondhat-
nánk úgy is, hogy a TÁRSADALMI EGYÜTTÉLÉS KÖZÖSSÉGI SZABÁLYAI. A bűn 
elkövetése lehet az emberre nézve halálos bűn és bocsánatos bűn. A halálos 
bűnt akkor követjük el: ha egy fontos törvényt, amelynek betartása célunk el-
éréséhez szükséges (mivel szabad akaratunk van) súlyosan és teljes megfonto-
lással és beleegyezéssel megsértünk. E cselekedetünk (mely lehet gondolattal, 
szóval, cselekedettel, mulasztással) megfoszt minket a megszentelő kegyelem-
től, amely lelkünk – halálunk utáni természetfölötti életét beteljesítené. Bocsá-
natos bűnt akkor követünk el: ha a törvényt, amelyet megsértünk, - ha fontos 
is, de nem teljes megfontolással és beleegyezéssel hágjuk át – és nem szüksé-
ges egyéni végső céljaink eléréséhez. Ez nem fosztja meg lelkünket a megszen-
telő kegyelemtől. A ma világa jogszabályokkal tűzdelt rendszerében, minden-
ki csak a jogait hangsúlyozza - elfeledkezünk a kötelmek rendszeréről. Ezért el-
marad a gondolat, hogy: felelsz mindazért amit megtettél és megtenni elmu-
lasztottál.  (folytatása követekezik)

KÖZérDEKŰ KÖZlEménY
Szeretettel és tisztelettel kérjük Filiánk testvéri közösségét, hogy a 2016. évi 
egyházi hozzájárulást rendezni szíveskedjenek – Szentmise, Igeliturgiai alka-
lomkor a sekrestyében, melynek mértéke a jövedelem 0,5 %-a. A befizetést 
gyűjti: Miklós Ferencné (Borika). A Szentmise szándékok 2.100 forint. Egy-egy 
Szentmise szándékukkal segítik szeretteik, hozzátartozóik problémáinak 
enyhítését, illetve elhunyt szeretteik lelki üdvét.

május 28-áN (sZOmBATON) KRIsZTus sZENT TEsTE És 
sZENT VÉRE ÜNNEPÉN
GYERmEKEINK ELsŐáLDOZásA
sZERETETTEL VáRuNK TEmPLOmuNKBA mINDENKIT!

Herceghalmon élő, dolgozó, látogatásra-pihenésre betérő keresztény test-
véreinket szeretettel várjuk Szentmisére! 
Egyházközségünk hitéletéről, kaphat tájékoztatást
a http://www.biaikatolikus.hu, és a  http://www.herceghalom.hu 
községünk honlapján az egyházi hírek között.
Klikkeljen rá Ön is / Te is! Térjen / Térj be hozzánk, mert a harang Önökért / 
Érted is szól!

Szeretettel: Lányi István

tÁbor KisisKolÁsoKnaK
mozgás, sport, készségfejlesztő tábor 

KisisKolÁsoKnaK 

6–14 éves korig

Időpontok:
június 20–24
június 27– július 1
július 4–8
július 11–15
július 18–22
július 25–29

Program: hétfőtől péntekig 8.00–16.30
• napi négyszeri étkezés
• sportjátékok
• kreatív foglalkozások

tábor díja:
25.000 forint/fő/hét
jelentkezni a jelentkezési lap kitöltésével, és 
10.000,- Ft előleg befizetésével lehet.

Jelentkezési határidő:
május 20. péntek
mackó bölcsőde, 2053 Herceghalom,  sándor móric tér 5.

Kapcsolat: Salgáné Marika 06 30 406 2673




